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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:486 Sms-utskick med anledning av pandemin

Nyligen ställde jag en skriftlig fråga till statsrådet angående den omtalade sms-
kampanj avseende covid-19 som ägde rum innan jul 2020. Kampanjen var 
omtalad redan innan den genomfördes, och när utskicket väl ägde rum 
uppfattades det som ett antiklimax då innehållet i meddelandet var ytterst 
begränsat. Uppmärksamheten kring meddelandet blev stor såväl i medier som i 
diskussioner på sociala medier – dock inte för det som var avsikten, nämligen 
hur människor bör agera under rådande omständigheter, utan snarare för att 
informationen var ospecifik samt att länk till den mest bärande informationen 
saknades. Dessutom var det inte helt klart vem som var avsändare.

Därefter har ytterligare riksdagsledamöter ställt frågor och interpellationer på 
temat till flera statsråd, och svaren på dem har varit begränsade till sitt innehåll. 
Därför behövs klargöranden.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

1. Anser statsrådet att sms-kampanjen var så effektiv att den motsvarade 
regeringens och allmänhetens förväntningar?

2. Vilka erfarenheter drar regeringen och statsrådet av den genomförda 
sms-kampanjen inför framtiden?

………………………………………

Hans Rothenberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-18
Besvaras senast
2021-03-09
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


